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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Több száz tonna hulladék gumiabroncs a Mecsekben, 
mit tesz a kormány? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  K/6977.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam  Önhöz  azzal  kapcsolatban,  hogy  Pécs
közigazgatási területén belül – egészen pontosan Pécs, 44112. hrsz alatt – található egy telephely,
ahol több száz tonna gumiabroncs hulladékot tárolnak. Információim szerint korábban több hatósági
eljárás  volt  folyamatban  az  érintett  céggel  és  tevékenységével  kapcsolatban,  ezek  azonban
eredménytelenül zárultak, a cég pedig jelenleg felszámolás alatt áll.

Az  üggyel  kapcsolatban  a  Katasztrófavédelemhez  fordultam először  január  29-én,  majd  mivel
válasz nem érkezett, ezt a megkeresést február 26-án megismételtem. Sajnos érdemi tájékoztatást
azóta sem kaptam.

Rétvári Bence a korábbi írásbeli kérdésemre adott válaszában arról tájékoztatott, hogy a Baranya
Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság a Pécs 44112. hrsz. alatti ingatlanon lévő telephelyen
2021. március 29-én ellenőrzést tartott, majd a feltártak alapján hatósági eljárást indítottak.

A megkeresésemet követően a tűzvédelmi hatóság 2024. január 31-én ismételt helyszíni ellenőrzést
tartott.  Államtitkár  úr  február  13-án  küldött  válaszában  azt  írta,  hogy  az  „ismételt  helyszíni
ellenőrzésen tapasztaltak feldolgozása jelenleg folyamatban van.”.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Megtörtént a január 31-én tartott helyszíni ellenőrzésen tapasztaltak feldolgozása? 
Amennyiben igen, milyen eredménnyel zárult?

• Január 29-én, majd február 26-án is megkeresést küldtem ebben az ügyben a Baranya 
Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóságnak. Mi az oka, hogy a Katasztrófavédelem 
egy ilyen ügyben többszöri megkeresés ellenére sem ad tájékoztatást?

• A Katasztrófavédelem részéről szükséges-e bármiféle beavatkozás esetleges veszélyek és 



kockázatok felszámolása érdekében?
• Az érintett cég jelenleg felszámolás alatt áll. Milyen eszközei vannak a kormánynak, 

amelyekkel ez a szeméthegy és a hozzá kapcsolódó biztonsági és környezeti kockázatok 
felszámolásra kerülhetnek?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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